

《单词百科:postgraduate是什么意思?postgraduate怎么发音?postgraduate的解释和用法》

英语单词postgraduate是什么意思?postgraduate怎么读?postgraduate怎么发音?简答网为您整理了postgraduate的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



postgraduate怎么读

postgraduate的读音:[p st græd u t]

postgraduate的意思

1、n.研究生;

postgraduate的相关词组

1、Postgraduate student 研究生;

postgraduate的近义词

- 1、advanced adj.先进的;高等的, 高深的;年老的;晚期的;
- 2、doctoral adj.博士的;
- 3、graduate n.大学毕业生;毕业生;
- 4、graduate student n.研究生;
- 5、research n.研究, 调查, 探索;

postgraduate的双语例句

- 1、Mainland applicants are welcome to apply for PolyU's postgraduate programmes. For more information, please click here.

欢迎内地申请人报读理大本地硕士课程. 欲浏览更多资料, 请按此.

- 2、The university has two halls of residence for its postgraduate students.

这所大学有两座研究生宿舍.

- 3、Some senior students wrote in asking for information concerning postgraduate studies.

一些四年级学生写信询问有关研究生课程的信息.

- 4、Dr Hoffman did his postgraduate work at Leicester University.

霍夫曼博士是在莱斯特大学读的研究生。

- 5、I didn't put down that I had postgraduate degree.

我没有写上我有硕士学位.

- 6、It is two years since I became a postgraduate student.

我成为研究生已有两年了.

- 7、They are more important to postgraduate research in engineering and science.

他们对理工科研究生级的研究尤其重要.

8、I will do my best to join the new group and be good at postgraduate study.

我将尽我所能加入新的团体和善于硕士研究生.

9、...postgraduate courses...

研究生课程

10、postgraduate degrees

研究生学位

11、P: I am preparing for the exam of postgraduate in next month.

(我在准备下个月的研究生考试.)

12、He didn't tell the children, he was preparing to have postgraduate courses.

他没有告诉孩子们, 他正在准备考研究生.

13、CCTV reported that three doctors involved in the resuscitation were postgraduate students at Peking University.

报道称参与心肺复苏术的三名医务人员均为北大的在校研究生.

14、The postgraduate education is a very important part of medical education.

研究生教育是医学教育的一个重要组成部分.

15、So do I. I'm preparing for the entrance examinations for postgraduate students.

我也是,我正在准备研究生入学考试哩.

16、She is a postgraduate at the University of Chicago.

她是芝加哥大学的一名研究生.

17、I am very pleased to recommend to my students studying postgraduate your school.

我非常荣幸的向您推荐我校学生至贵校读书深造.

18、It will achieve the ultimate goal of postgraduate employment education.

最终实现研究生就业教育目标.

以上是简答网为您整理的postgraduate怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于postgraduate的用法、postgraduate的释义、postgraduate的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/postgraduate>

